

FSC LABELING AGREEMENT

between 

[Name of customer]
FSC certificate code: 
FSC license number: 

and 

[Name of the supplier]
FSC certificate code: 
FSC license number:
[bookmark: _Hlk504475399]further referred to as the supplier.

This agreement provides the authorization and defines responsibilities and requirements for the labelling of products with the FSC license number of [the customer] by the supplier in accordance with the FSC Chain of Custody certification requirements of FSC-STD-50-001.

Both parties confirm that they have a valid FSC certificate and that they inform each other within 2weeks/14days of any changes related to their certificates, especially regarding the validity and scope of the certificate.

In order for the supplier to label products with the FSC license number of [the customer] the following conditions shall be met:
a) both parties shall have the products included in their certificate scope
b) both parties shall inform their certification bodies in writing about this agreement within 2weeks/14days
c) The certification body of [the customer] is responsible to approve the FSC trademarks.
d) the supplier is responsible to ensure that the FSC license number of [the customer] is only applied to eligible products supplied to [the customer] 
e) if the supplier uses sub-suppliers or contractors then the supplier has the responsibility that the contractor also follows this agreement
f) both parties shall keep this agreement available for the certification bodies and make it available for each other upon request.

The agreement will be effective from the date of signature and is valid for the duration of the contractual relationship between [customer] and the supplier. The contracting parties may terminate it in writing at any time with immediate effect. The agreement shall terminate automatically if one of the parties loses its FSC certification or allows it to expire.








Date, signature, and stamp			Date, signature, and stamp
Customer 					The supplier
FSC 商标协议
本协议内容由以下双方签订： 

甲方：
[Name of Customer]
FSC 证书编码: 
FSC 商标许可编码: 

乙方：
[供应商名称] 
FSC 证书编码: 
FSC 商标许可编码:

根据FSC监管链认证FSC-STD-50-001的要求，本协议规定了乙方为甲方供应带有甲方FSC商标许可码的FSC认证产品的责任，甲方依此对乙方进行授权和要求。

双方确认各自持有有效的FSC证书，并应在2周/14天内通知对方关于双方证书的任何事项（尤其是关于证书有效性和范围的事项）。

乙方在产品上使用甲方的商标许可编码时，应满足以下条件：
a) 贴标产品应在双方的证书范围内。
b) 双方应在2周/14天内将该项协议书面通知各自的认证机构。
c) 甲方的认证机构负责批准FSC商标。
d) 乙方应确保甲方的FSC商标许可编码仅在供应给甲方的符合要求的产品上使用。 
e) 如乙方有承包商，乙方应确保承包商仅在供应给甲方的符合要求的产品上使用FSC商标许可编码并遵守本协议的其他条款。
f) 双方应妥善保存该项协议，以便认证机构查验。

本协议自甲方和乙方签名之日起生效，并在甲方和乙方履行合约关系期间有效。合约双方可以书面形式立即终止本协议。如一方不再持有有效的FSC证书，本协议立即自动失效。





日期, 签名, 加公章			日期, 签名, 加公章
Customer 				供应商


